
P r o t o k ó ł  Nr XXVI/2009 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 28 stycznia 2009r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1015 do 1315. 
 
Obecnych 15 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin  
        - Pan Kubacki Jerzy 
        - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pan Wilhelm Daniel 
                                - Pan Haładyn Krystian  
6. Kulisy Powiatu 
7. Dyrektor MGOK 
8. Kabus Herbert 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXV/2008 z dnia 30.12.2008r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Gorzów Śl.” 
b)  wyraŜenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości   
     niezabudowanych , połoŜonych w Gorzowie Śl. i Skrońsku 
c)  uchylenia uchwały w sprawie : wyraŜenia zgody na nabycie udziałów w Oczyszczalni   
     Ścieków Praszka sp. z o.o. 
6.  Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów   
     Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomani i Przemocy w Rodzinie. 
7.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
8.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 



      9.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
    10.   Wolne wnioski i informacje.  
    11.   Zakończenie obrad .       
                 

Ad1. Otwarcia XXVI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał.  
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 15 głosami „za”, na obecnych na sesji 15 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XXV/2008 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30-12-2008r 
został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (15 głosami „za” na 
obecnych na sesji 15 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze 
Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag.  
 
Ad5a. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia 
„Planu Odnowy Miejscowości Gorzów Śl.” 
                                                                       
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał 
pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXVI/198/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 stycznia 2009r w 
sprawie: zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Gorzów Śl.” została podjęta przez Radę 
Miejską jednogłośnie - 15 głosami „za”, na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b. Pani Małgorzata Mrugała- Kierownik Referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie :  
wyraŜenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości niezabudowanych , 
połoŜonych w Gorzowie Śl. i Skrońsku 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał 
pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXVI/199/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2008r w 
sprawie:  wyraŜenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości     
niezabudowanych , połoŜonych w Gorzowie Śl. i Skrońsku została podjęta przez Radę Miejską 



jednogłośnie - 15 głosami „za”, na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5c. Pani BoŜena Kindler – Radca Prawny przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchylenia 
uchwały w sprawie : uchylenia uchwały Nr XXIV/187/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z 
dnia 17 grudnia 2008r w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie udziałów w Oczyszczalni Ścieków 
Praszka sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał pozytywną 
opinię z wspólnego posiedzenia komisji. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXVI/200/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 stycznia 2009r w 
sprawie: uchylenia uchwały Nr XXIV/187/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 
grudnia 2008r w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie udziałów w Oczyszczalni Ścieków 
Praszka sp. z o.o. została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 15 głosami „za”, na 
obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6. Pani Joanna Erd – pełnomocnik ds. profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie przedstawiła sprawozdanie z 
działalności Pełnomocnika Burmistrza oraz Gminnej komisji ds. Profilaktyki Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2008 rok. 
Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad7. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer  poinformował, Ŝe 
wyróŜnienia od Starostwa w Oleśnie w dziedzinie promocji, edukacji i kultury otrzymali: Pani 
Eryka Jonek i Pan Łukasz Olejnik. Przewodniczący  Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer  
i Burmistrz  Pan Artur Tomala złoŜyli gratulacje w/w osobom. 
 
Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
 
Ad9.   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer podziękował Burmistrzowi 
za rozmowy z Państwową Koleją . Po rozmowach zajeli się wycinką zakrzaczeń i rozbiórką 
torów kolejowych. 
Radny Kinach poinformował, Ŝe bardzo duŜe straty zrobili na polach w uprawach siewnych, 
obiecali , Ŝe się skontaktują do dnia dzisiejszego niema Ŝadnego odzewu, czy jest taka 
moŜliwość powołania komisji.   
Burmistrz Pan Artur Tomala nie ma takiej moŜliwości by powołać komisje z Urzędu. Stroną 
moŜe być rolnik do mocodawców zlecenia, mamy adresy i dane osób które zwracały się z 
wnioskiem o wycinkę krzewów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer odczytał pisma z Nowej Wsi, 
Pakoszowa, Budzowa, Kobylej Góry i Dębiny w sprawie obniŜenia podatku rolnego na 2009 
rok(pisma stanowią załącznik do protokołu). Poinformował, Ŝe podatek rolny jest ogłoszony 



przez Prezesa GUS, a gmina moŜe go obniŜyć ale nie musi. I wcale nie jest prawdą ,Ŝe mamy 
najwyŜszy podatek. Cena za 1 kwintal do zeszłego roku jest niŜsza. 
Skarbnik Pani Agata Olejarz poinformowała, Ŝe średnia kwota podatku z 10 gmin i wychodzi 
średnio 50 zł.  
Pan Dziedzic poinformował o umorzeniach podatku w gminie Kluczbork. 
Pani Skarbnik poinformowała, Ŝe u nas teŜ są umorzenia ,ale nie ma takiej moŜliwości , Ŝeby 
umorzyć wszystkim . 
Radny Pisula poinformował, Ŝe na ten rok obniŜyliśmy podatek o 6 zł. i to stanowi duŜo 
niŜszy budŜet w naszej Gminie. Na sesji grudniowej padły trzy propozycje myśmy wybrali 
jedną najbardziej optymalną dla naszej gminy. Myślę ,Ŝe poszliśmy na kompromis.  
Sekretarz Roland Fabianek poinformował, Ŝe uchwalony w grudniu podatek musi nadal 
obowiązywać, obniŜenie podatku rolnego miałoby zbyt duŜe obciąŜenie dla budŜetu. 
Radny Kinach zapytał się dlaczego stawka tego podatku nie moŜe być dla wszystkich gmin 
jednakowa. 
Radny Gnacy poinformował, Ŝe zawsze była górna stawka ale od dwóch lat ten podatek jest 
obniŜany. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer proponuje przegłosowanie jeszcze raz 
kwoty 50 zł. za 1 dt., która stanowi podstawę obliczenia podatku rolnego na 2009 rok - 13 
głosami „za”, 2 głosy „wstrzymujące” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Ad10. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił pismo z Elektrowni „Ania” z Wielunia w 
sprawie wydzierŜawienia gruntu gminnego w KrzyŜanowicach o nr. działki 271/2  na okres 
30 lat. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer podał pod głosowanie wniosek o 
wydzierŜawienie na okres 30 lat działki nr 271/2 pod Elektrownie wiatrowe , wniosek został 
podjęty przez Radę Miejską jednogłośnie - 15 głosami „za”, na obecnych na sesji 15 Radnych, 
na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe nie najlepiej wywiązuje się Firma Remondis z 
wywozu odpadów segregowanych. Byłem na spotkaniu w Powiecie i Gminy odchodzą od 
selektywnej zbiórki.  
Radny Kinach zapytał o realizację wcześniej zgłoszonego poszerzenia „przyczółków” jak 
zasypał śnieg jest problem wjazdu na „Dziesiątki” w Pawłowicach. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe byli tam pracownicy oglądali ale wniosek był 
za późno zgłoszony na realizację tych prac.  
Sołtys Pakoszowa zgłosił o wycinkę drzew i krzewów na drodze z Budzowa do Pakoszowa. 
Sekretarz Pan Roland Fabianek poinformował, Ŝe jest to droga Powiatowa i nie wiadomo czy 
starczy pieniędzy.  
Radny śurawicki zapytał o naprawę chodnika w Zdziechowicach przy drodze Powiatowej.  
Sołtys Jastrzygowic zapytał jaka jest szansa na oświetlenie w Jastrzygowicach. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe w tegorocznym budŜecie nie ma 
zaplanowanych środków na wykonanie dodatkowego oświetlenia.   
Radny Pisula zgłosił wniosek o rozwiązanie Przedszkola w Pakoszowie. 
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXVI sesję Rady 
Miejskiej.  
   
Protokółowała         Przewodniczył 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 


